
Protokół z XLII sesji

Rady Miasta Malborka 

w dniu 08 kwietnia 2014 roku 

Sesja odbyła się w sali  konferencyjnej  Urzędu Miasta Malborka i  trwała od godz.
11:00 do 13:50. 

Ad pkt 1
Otwarcie sesji i stwierdzenia prawomocności obrad.
Sesje  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Rady Arkadiusz Mroczkowski.  Na podstawie
listy obecności (zał. nr 1) stwierdził, że na stan 21 radnych obecnych jest 18   Nieobecni to:
radny Jacek Markowski - usprawiedliwiony, radny Dariusz Kostrzewa – usprawiedliwiony
oraz  radna  Aneta  Kielak  –  usprawiedliwiona.  A  zatem  sesja  jest  prawomocna  do
podejmowania uchwał. 

Następnie  przewodniczący  powitał  panie  i  panów  radnych,  burmistrza  miasta
Andrzeja  Rychłowskiego,  zastępców burmistrza:  Jerzego  Skoniecznego  i  Macieja  Ruska,
zasłużonego dla miasta Malborka Jerzego Fryca, prezesów i dyrektorów firm komunalnych,
pracowników  Urzędu  Miasta,  przedstawicieli  mediów  oraz  panią  Krystynę  Panek
przedstawicielkę stowarzyszenia Reks.

Ad pkt 2
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Arkadiusz Mroczkowski - porządek sesji radni otrzymali. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy burmistrza.
4. Informacja o zaawansowaniu projektów, w ramach których realizowane są inwestycje

dofinansowane ze środków pozabudżetowych.
5. Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Miejskiej

Malbork z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na rzecz mieszkańców miasta Malbork na lata
2012 – 2014.

6. Zapytania i interpelacje radnych.
7. Podjęcie     uchwał:

a) w sprawie zmian budżetu Miasta Malborka na 2014 r. - III zmiana 
b) w sprawie przystąpienia do zmiany części miejscowego planu zagospodarowania   
    przestrzennego osiedla Słupecka II w Malborku uchwalonego Uchwałą
    Nr193/XXXIII/97 Rady Miasta Malborka z dnia 29 kwietnia 1997 r. 
c)  w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
     przestrzennego dzielnicy przemysłowej „PIASKI II” w Malborku uchwalonego
     Uchwałą Nr 287/XXXIV/2001 Rady Miasta Malborka z dnia 5 lipca 2001 r. 
d) w sprawie  podwyższenie kapitału w spółce Centrum Aktywnego Wypoczynku
     w Malborku sp. z o.o. 
e) w sprawie udzielenia Zgromadzeniu Zakonnemu Małe Dzieło Boskiej Opatrzności
     – Orioniści Dom Zakonny w Malborku bonifikaty od ceny sprzedaży
     nieruchomości gruntowej niezabudowanej przy ul. Nogatowej.  
f) w sprawie nadania nazwy mostowi na Kanale Juranda 
g)w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej
    w formie schronienia i posiłku, udzielanych w noclegowniach, schroniskach,
    domach dla bezdomnych i innych miejscach do tego przeznaczonych 
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h) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
     zapobiegania bezdomności zwierząt  na terenie miasta Malborka na rok 2014 
i) w sprawie utworzenia na obszarze miasta Malborka odrębnych obwodów
    głosowania dla przeprowadzenia wyborów do Parlamentu Europejskiego
    zarządzonych na dzień 25 maja 2014 roku 
j) w sprawie zmiany opisu granic stałych obwodów głosowania utworzonych na
    obszarze miasta Malbork
k) w sprawie zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych na obszarze miast
     a Malborka 
l) w sprawie ustalenia opłat za usługi świadczone przez przedszkola prowadzone
    przez Gminę Miasto Malbork

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
9. Informacja na temat protokołów z XXXIX (39) nadzwyczajnej, XL (40) i XLI (41)  
     nadzwyczajnej sesji.
10.Komunikaty i wolne wnioski.

11.Zakończenie sesji.
Obecnie wnoszę następujące autopoprawki poprzez wprowadzenie do porządku sesji:

1. punktu  7 m -  projekt  uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr  XL/383/2014 Rady
Miasta Malborka z dnia 27 lutego 2014 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania
dotacji  dla  niepublicznych  przedszkoli,  punktów  przedszkolnych,  szkół
podstawowych  i gimnazjów publicznych lub o usprawiedliwienia szkół publicznych
prowadzonych na terenie Gminy Miasto Malbork przez osoby fizyczne lub prawne
inne  niż  jednostka  samorządu  terytorialnego  oraz  trybu  i  zakresu  kontroli
prawidłowości ich wykorzystania.

2. Punktu 7 n  - projekt uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi znajdującymi się
naprzeciwko  kościoła  parafialnego  p.w.  Matki  Bożej  Nieustającej  Pomocy
w Malborku. 

W wyniku głosowania obie propozycje zmian zostały jednogłośnie zaakceptowane. 

Porządek po zmianach:

      1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
      2. Przyjęcie porządku obrad.
      3. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy burmistrza.
      4. Informacja o zaawansowaniu projektów, w ramach których realizowane są inwestycje
         dofinansowane ze środków pozabudżetowy

5. Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Miejskie
    Malbork z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi
   działalność pożytku publicznego na rzecz mieszkańców miasta Malbork na lata 2012 –
    2014.
6. Zapytania i interpelacje radnych.
7. Podjęcie     uchwał:

a) w sprawie zmian budżetu Miasta Malborka na 2014 r. - III zmiana; 
         b) w sprawie przystąpienia do zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla Słupecka II w Malborku uchwalonego Uchwałą Nr
193/XXXIII/97 Rady Miasta Malborka z dnia 29 kwietnia 1997 r. ;

     c) w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dzielnicy przemysłowej „PIASKI II”  w Malborku uchwalonego 
Uchwałą Nr 287/XXXIV/2001 Rady Miasta Malborka z dnia 5 lipca 2001 r. ;

      d) w sprawie  podwyższenie kapitału w spółce Centrum Aktywnego Wypoczynku
w Malborku sp. z o.o.; 
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           e) w sprawie udzielenia Zgromadzeniu Zakonnemu Małe Dzieło Boskiej Opatrzności 
–  Orioniści Dom Zakonny w Malborku bonifikaty od ceny sprzedaży 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej przy ul. Nogatowej;  

           f) w sprawie nadania nazwy mostowi na Kanale Juranda; 
 g) w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej
      w formie schronienia i posiłku, udzielanych w noclegowniach, schroniskach, 
     domach dla bezdomnych i innych miejscach do tego przeznaczonych; 
 h) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
      zapobiegania bezdomności zwierząt  na terenie miasta Malborka na rok 2014;
  i) w sprawie utworzenia na obszarze miasta Malborka odrębnych obwodów
      głosowania dla przeprowadzenia wyborów do Parlamentu Europejskiego  
      zarządzonych na dzień 25 maja 2014 roku; 
 j)  w sprawie zmiany opisu granic stałych obwodów głosowania utworzonych na     
     obszarze miasta Malbork;

        k) w sprawie zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych na obszarze miasta 
Malborka; 

           l) w sprawie ustalenia opłat za usługi świadczone przez przedszkola prowadzone przez
Gminę Miasto Malbork

      m) w sprawie zmiany uchwały nr XL/383/2014 rady Miasta Malborka z dnia 27 
lutego 2014 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli, punktów przedszkolnych, szkół podstawowych
i gimnazjów publicznych lub o uprawnieniach szkol publicznych prowadzonych na
terenie Gminy Miasto Malbork przez osoby fizyczne lub prawne inne niż 
jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich
wykorzystania 

      n) w sprawie nadania nazwy skwerowi znajdującemu się naprzeciwko kościoła 
parafialnego p.w. Matki Bożej Nieostającej Pomocy w Malborku 

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
9. Informacja na temat protokołów z XXXIX (39) nadzwyczajnej, XL (40) i XLI (41)  
     nadzwyczajnej sesji.
10.Komunikaty i wolne wnioski.

11.Zakończenie sesji.

Ad pkt 3
Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy burmistrza.
Sprawozdanie za okres od ostatniej sesji radni otrzymali (zał. nr 2).

Zapytania radnych:

Radna Joanna Iglińska prosi o: 
- rozszerzenie informacji w zakresie rozmów, dotyczących budowy galerii Dekada. 
- informację, kiedy nastąpi finalizacja inwestycji Szkoły Łacińskiej?
- informację o stanie robót  realizowanych przez przez PKP na ul.  Gen. de Gaulle'a  i  ul.
Parkowej?
Zapytała też jak pan burmistrz ocenia zainteresowanie mieszkańców możliwością uzyskania
dotacji  w ramach Malborskiego Programu Partnerstwa Lokalnego?
Radny  Zdzisław  Leszczyński  - w  dniu  28  lutego  br.  burmistrz  uczestniczył  w  Walnym
Zgromadzeniu Wspólników Pętla Żuławska  w Krynicy Morskiej.   Na zgromadzeniu podjęto
uchwałę  w  sprawie  zgody  na  zaciągnięcie  zobowiązań  przez  spółkę  o  wartości
przekraczającej 50.000 zł. Pytanie dotyczy na jaką kwotę podjęto uchwałę przewyższającą
50.000.zł? 
W jaki sposób zaciągniecie kredytu może skutkować dla budżetu wspólników między innymi
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dla budżetu Miasta Malborka. 
Radny Jan Wilk - zastępca burmistrza Maciej Rusek uczestniczył w inteligentnej specjalizacji
regionalnej. Proszę o informację jaki cel miało to spotkanie, z kim odbyło się spotkanie i  jaki
był jego zakres? Odbyło się spotkanie z Agencją Rozwoju Pomorza. Pytanie czego dotyczyło
spotkanie i co zostało ustalone?
Radny Mark Charzewski -  odbyło się spotkanie Gdańskiego Obszaru Metropolitarnego w
ramach zintegrowanych inwestycji terytorialnych, w którym dział wziął burmistrz Andrzej
Rychłowski oraz zastępca burmistrza Maciej Rusek. Nasz Powiat nie znalazł się w tej grupie.
Pytam,  czy  mimo  nieobecności  w  grupie  jest  szansa  na  inwestycje  związane  z
zintegrowanymi inwestycjami terytorialnymi? 
Zastępca burmistrza Jerzy Skonieczny spotkał się z dyrektorami szkół w sprawie projektów
organizacyjnych.  Nie  ma  jeszcze  informacji  w  sprawie  naborów  całkowitych,  ale  czy
w  ramach  ruchu  służbowego  są  jakieś  niebezpieczeństwa  o  jakich  mógłby  pan  nas
poinformować? 
Radny Krzysztof Grylak -  odbyło się spotkanie zastępcy burmistrza Jerzego Skoniecznego
ze Stowarzyszeniem „Miś” w celu pozyskania lokalu. Pytanie: czy padły jakieś deklaracje
w tym kierunku?
Burmistrz Andrzej Rychłowski uczestniczył w posiedzeniu Zarządu GOM. Czy te działania
mają charakter strategiczny i  jak je odczytać? „Czy jest  to strategiczna strategia na rzecz
strategii”? 
Odbyła się debata z senatorem Leszkiem Czarnobajem.  Mam pytanie do pani Skarbnik: jakie
„frukta” dla naszej Gminy można wyłuskać?

Na powyższe pytania odpowiedzieli:
Burmistrz Andrzej Rychłowski poinformował, że spotkał się z prezesem nowo budowanego
obiektu handlowego. Mija termin budowy, który ma wypełnić lukę w mieście przy zabudowie
na Alei Rodła.  Dawne działania spowodowały odsłonięcie  przestrzeni miejskich, które nie są
nasze chlubą. Od kilku lat czynimy działania, które pozwolą na uporządkowanie tego terenu.
Dążymy do tego, aby powstały obiekty zmieniające wizualną stronę miasta od  Alei Rodła.
Z  firmą  „Dekada”  mamy  podpisaną  umowę  obligującą  do  rozpoczęcia  inwestycji.  Rada
Miasta wypowiadała się  w tej  sprawie.  Prolongowaliśmy spółce kary pod warunkiem, że
inwestycję  rozpocznie  w  tym  roku.  Prezes  informuje,  że  spółka  zacznie  inwestycje  w
terminie. Firmy handlowe działają na zasadzie montażu finansowego całej inwestycji, a w
tym przypadku musi być finansowanie z banku, a jest ono uzależnione od komercjalizacji
obiektu. Prace te zaczną się od prac ziemnych, archeologicznych, co wpisane jest w zakres
robót związanych ze znaleziskami w ubiegłych latach. Mamy nadzieję, że żadne znalezisko
nie będzie miało miejsca. Spółka jest zobowiązana do wykonania prac upiększających. Jest to
bardzo ważna inwestycja w tej części miasta. 

Prace w Szkole Łacińskiej trwają zgodnie z harmonogramem i będą kontynuowane do
końca. Dodatkowo wchodzi uzupełnienie, jak choćby obserwatorium astronomiczne. Termin
oficjalnego otwarcia nie powinien ulec zmianie. Przed okresem oficjalnego otwarcia obiekt
zostanie  przygotowany  do  funkcjonowania  na  okres  próbny,  kształcący  kadrę  oraz
wyrabiający  logikę  funkcjonowania  inwestycji.  Szkoła  niedługo  będzie  mogła  cieszyć
wszystkich, bo będzie stanowiła piękną przestrzeń. 

PKP przyspieszyła działania i widać koniec prac. Zapewnienia są takie, że do końca
miesiąca  maja,  fragment  będzie  oddany do użytku  lub  będą  trwać się  odbiory -  niestety
w takich  budowlach  inżynieryjnych  tak  się  dzieje.  Wszystko  wskazuje  na  to,  że  w  tym
sezonie turystycznym przejazd na ul. Parkowej będzie otwarty. 
Na ulicy Gen. de Gaulle'a prace są mocno zaawansowane i mamy informacje, że w miesiącu
lipcu, sierpniu przejazd powinien być uruchomiony tunelem. Do końca września będą toczyć
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się prace drogą techniczną. 
W sprawie Malborskiego Programu Lokalnego jest pozytywny oddźwięk. Z informacji, które
docierają  wiele  miejskich  komitetów  osiedlowych,  mieszkańców  będzie  chciało  brać
w projekcie  udział.  Myślę,  że  kilka  fajnych nowych przestrzeni  w mieście  z  tego tytułu
powstanie.
Zastępca  Burmistrza  Jerzy  Skonieczny spotkanie  z  dyrektorami  szkół  w  sprawie  naboru
zawsze  odbywa  się  wystarczająco  wcześnie  aby  móc  zareagować.  Ruchy  kadrowe  oraz
zwolnienia nie są planowane. W tym roku dochodzi więcej klas pierwszych w związku z tym
zatrudnienie będzie większe. W chwili obecnej trwa nabór więc nie sprawdzone jest jeszcze
np. czy dziecko nie zapisane jest do dwóch szkół. Nie ma jeszcze elektronicznego naboru,
może uda się wprowadzić w przyszłym roku szkolnym. 

W sprawie Stowarzyszenia MIŚ odbywają się rozmowy również z udziałem Starostwa
Powiatowego. Większość zadań, które realizowałoby stowarzyszenie jest zadaniem własnym
Powiatu  a  w  mniejszej  części  Miasta.  Po  rozszerzeniu  działalności  stowarzyszenie
przykładowo,  stałoby  się  organem  zarządzającym  Domu  Pomocy  Dziennego  Wsparcia.
Odbyło się spotkanie z nowym proboszczem Parafii Orionistów w dzielnicy Piaski celem
wynajęcia  lokalu,  w  którym  kiedyś  odbywały  się  zajęcia  dla  dzieci  autystycznych.
W  spotkaniu  uczestniczyli  przedstawiciele  stowarzyszenia  MIŚ,  przedstawiciele  rady
parafialnej  oraz  przedstawiciele  ze  strony  miasta:  dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej  oraz  dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie.  Wszystkie  strony
wyraziły chęć pomocy Stowarzyszeniu „Miś”.  Pomoc ze strony miasta polega na wyliczeniu
kosztów zaadoptowania pomieszczenia do ewentualnego umieszczenia Warsztatów Terapii
Zajęciowej.  Kościół  jest  własnością  Orionistów  i  bardzo  ważną  sprawą  jest  podpisanie
umowy  dzierżawnej  na  minimum  10  lat.  Burmistrz  jest  przychylny  tej  inicjatywie.
Stowarzyszenie Miś prowadzi na szeroką skale gromadzenie środków finansowych. 

Kolejne pytanie pana radnego Krzysztofa Grylaka kierowane było do pani Skarbnik.
Pani  Skarbnik  nie  uczestniczyła  w  spotkaniu.  Uczestniczyłem  w  nim  wspólnie  z  panią
Moniką  Sasin  -  zastępcą  naczelnika  Wydziału  Inżynierii  i  Pozyskiwania  Środków
Pozabudżetowych,  która  miała  wystąpienie  dotyczące  pozyskiwania  środków.  Spotkanie
miało na celu  wymianę wzajemnych doświadczeń odnośnie problemów występujących w
poszczególnych  samorządach  oraz  przygotowania  uwag  samorządów,  które  zostaną
przekazane parlamentarzystom. Największa dyskusję wywołała sprawa finansowania oświaty,
co jest we wszystkich samorządach ogromnym problemem. Brakuje funduszy na działania
oświatowe.
Zastępca Burmistrza Maciej Rusek - uchwała na Zgromadzeniu Wspólników związana była
z  ogłoszeniem  przez  spółkę  długo  oczekiwanego  przetargu  na  operatora  infrastruktury
u  wszystkich  14  partnerów.  Dokumenty  spółki  mówią  o  tym,  że  zobowiązania  można
podejmować  do  50.000  zł,  stąd  potrzebna  jest  uchwała.  Wszystkie  uchwały,  które  są
podejmowane  na  Zgromadzeniu  mają  charakter  intencyjny  i  jeżeli  wiąże  się  to  ze
zwiększeniem naszego zaangażowania w postaci zobowiązania finansowego, to w kolejnym
kroku musi taką uchwałę intencyjną zatwierdzić Rada Miasta.

W odpowiedzi dla pana radnego Jana Wilka  dot. stwierdzenia, że sprawozdanie z
pracy międzysesyjnej burmistrza ma charakter informacji lakonicznych informuję, że taka
jest istota dokumentu sprawozdania.  Pisanie dokładnego sprawozdania utworzyłoby księgę. 
W sprawie spotkania Inteligentne specjalizacje w wyszukiwarce internetowej  znajdują się
całkowite definicje. Wszystkie Województwa w Polsce opracowują inteligentne specjalizacje.
Uznano na  poziomie  Ministerstwa,  że  wszystkie  regiony nie  mogą  specjalizować  się  we
wszystkim. Stwierdzono, że dla regionów  są specyficzne potencjały, które należy uwypuklać
i  które  należy  wykorzystywać.  Jest  to  program,  który  będzie  najszybciej  uruchomionym
programem  w  tej  perspektywie  finansowej. Myślę,  że  jeszcze  w  tej  połowie  roku  będą
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konkursy  związane  z  inteligentnymi  specjalizacjami.  Stawia  się  na  współpracę  sektora
samorządowego z sektorem badawczym i biznesowym, a chodzi o stymulowanie gospodarki
w obszarach wyznaczonych przez województwa.  Przepraszam, że nie  umieszczono z kim
odbyło się spotkanie. Na terenie naszego województwa działania koordynuje Departament
Rozwoju Gospodarczego Urzędu Marszałkowskiego i częściowo firma InnoBaltica.

W sprawie spotkania z Agencją Rozwoju Pomorza jako jedni z dwóch w Miejskim
Obszarze  Funkcjonalnym  w  naszym  województwie  otrzymaliśmy  wsparcie  w  ramach
pomocy technicznej w wysokości prawie 3 mln zł.  Elementem wsparcia jest opracowanie
dokumentacji nie tylko ogólnych o charakterze programowym, czy strategicznym, ale także
budowlanej i wykonawczej. Potrzebujemy takich dokumentów na spotkaniach ubiegając się o
pieniądze. ARP pomaga nam w części opracowania dokumentacji.
Proszę  o  nie  mówienie,  że  nie  jesteśmy w Zintegrowanych  Inwestycjach  Terytorialnych.
Jesteśmy w ZIT i mamy status obserwatora podobnie jak 25 gmin, powiatów. Jednym z nich
jest również stowarzyszenie Gdański Obszar Funkcjonalny.  Jako obserwator zdefiniowane
jest,  że  nie  mamy  prawa  głosu,  natomiast  jesteśmy  aktywnym  partnerem  w  ustalaniu
priorytetów dla ZIT. Jako Burmistrz znajduję się jako obserwator w Radzie. Otrzymujemy
wszystkie dokumenty robocze, fiszki projektowe.  Na dzień dzisiejszy nie możemy jeszcze
powiedzieć w jakim zakresie,  w jakich obszarach będziemy mogli korzystać z funduszy, na
pewno nie będą wykluczające  nas  geograficznie.  Ciężko byłoby nam wejść do programu
Tristar, który ma inteligentnie kierować ruchem na terenie metropolii trójmiejskiej. Jest cały
szereg obszarów szczególnie sfery społecznej, gdzie możemy uczestniczyć jako partnerzy.
Słabszy status nie znaczy, że jesteśmy pozbawieni pieniędzy dla Obszarów Funkcjonalnych.
Mamy własny obszar funkcjonalny, co uważam, że jest naszą przewagą. 

Radny Marek  Charzewski - nie zgadzam się z tłumaczeniem zastępcy burmistrza Macieja
Ruska. Jest się członkiem i ma się prawo głosu, albo jest się obserwatorem jak inni dzielą
pieniądze. My jesteśmy obserwatorami a nie członkiem ZIT. 

Zastępca  burmistrza  Maciej  Rusek  -  można  nie  zgadzać  się  z  faktami.  Jesteśmy w ZIT
i mamy status obserwatora. Konsultowane są z nami dokumenty programowe, uczestniczymy
w procesie powstawania fiszek programowych i będziemy mogli, w takim zakresie który nam
geograficznie pozwoli, korzystać z programów ta, jak każdy inny członek. 

Burmistrz  Andrzej  Rychłowski -  odnosząc  się  do  zdania  radnego  Marka  Charzewskiego
odbieram to, jakby pan akcentował sytuację z satysfakcją, że nie jesteśmy w ZIT na prawach
członka,  który  głosuje.  Obszar  trójmiejski  został  wyznaczony  przez  Sejmik  i  nie  jest  to
zależne od nas. Jesteśmy tam reprezentowani i możemy aktywnie brać w nim udział. 

Radny  Marek  Charzewski  -  nie  jestem  zadowolony  z  tej  sytuacji.  Oczekiwałem  realnej
odpowiedzi, czy jesteśmy w ZIT. 

Ad pkt 4 
Informacja     o     zaawansowaniu     projektów,     w     ramach     których     realizowane     są     inwestycje
dofinansowane     ze     środków     pozabudżetowych.
Uwag do informacji nie zgłoszono.
Rada Miasta jednomyślnie zatwierdziła informację o zaawansowaniu projektów, w ramach
których realizowane są inwestycje dofinansowane ze środków pozabudżetowych (zał. nr 3).
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Ad pkt 5
Sprawozdanie     z     realizacji     Wieloletniego     Programu     Współpracy     Gminy     Miejskiej     Malbork
z     organizacjami     pozarządowymi     i     innymi     podmiotami     prowadzącymi     działalność     pożytku
publicznego     na     rzecz     mieszkańców     miasta     Malbork     na     lata     2012   –   2014 (zał. nr 4).
Opinia  Komisji  do  Spraw  Społecznych  –  przewodniczący  Komisji  Leszek  Witkiewicz

oznajmił, że komisja rozpatrzyła sprawozdanie i nie wniosła żadnych uwag.  Sprawozdanie
zostało przyjęte bez zastrzeżeń. 
Radni również uwag do sprawozdania nie mieli.
Rada Miasta jednomyślnie zatwierdziła Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu

Współpracy Gminy Miejskiej Malbork z organizacjami pozarządowymi i innymi

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rzecz mieszkańców

miasta Malbork na lata  2012 – 2014.

Ad pkt 6
Zapytania     i     interpelacje     radnych.

Radny  Marek  Charzewski zgłasza  interwencję  obywatelską  dotyczącą  ulicy  Akacjowej.
Mieszkańcy  zgłaszają,  że  zlikwidowano  progi  zwalniające.  Podczas  kłopotów  na  drodze
z  wjazdem na  most  na  odcinku  ulicy  Wałowej  a  Żuławskiej  występuje  intensywny ruch
zagrażający dzieciom. Z jakich przyczyn zostały te progi zlikwidowane?
Kończą  się  inwestycje  nad  Nogatem,  podczas  inwestycji  zostały  zniszczone  tereny
dojazdowe,  z  których  korzystają  spacerujący.  Czy  w  ramach  inwestycji  ta  część  będzie
doprowadzona do użyteczności?
Mieszkańcy  ulicy  Michałowskiego  ponownie  zgłaszają  brak  wiaty  na  przystanku
autobusowym  linii  nr  3.  Jeżeli  nie  ma  funduszy  na  wiaty,  to  czy  istnieje  możliwość
ustawienia ławki?
Radny  Krzysztof  Grylak pyta  o  nieruchomość  zlokalizowaną  na  skrzyżowaniu  ulicy
Zielenieckiej  i  Lubelskiej.  Znajduje  się  tam opuszczony dom,  powyrywane futryny,  brak
parkanu oraz zabezpieczeń. Czy wiemy kto jest właścicielem domu? Czy posiadamy jakieś
instrumenty,  żeby zapobiec prognozowanemu przeze mnie niebezpieczeństwu? Czy to nie
grozi katastrofą?
Jak postępują prace dotyczące kanalizacji  na Międzytorzu? Pojawił się zdumiewający dla
mnie opór  ze strony mieszkańców, którzy mówią,  że dla  nich podłączenie kanalizacji  od
obrzeża działki  do domu jest  także dużym obciążeniem. W związku z tym, że mamy do
czynienia  z  większą  ilością  domów,  czy  można  utworzyć  program pomocowy?  Program
mógłby  zostać  utworzony  przez  Urząd  Miasta  lub  firmę  zainteresowaną  na  pozyskanie
klientów. Czy może zostać utworzony taki program, sfinansowany w 90%?
W sprawie kolejowej mam pytanie dotyczące Pendolino, które ma się zatrzymywać Gdynia-
Sopot-Gdańsk-Tczew.  Czy  burmistrz  może  porozmawiać  z  wpływowymi  osobami,  żeby
zamiast w Sopocie, Pendolino zatrzymywało się w Malborku?
Naklejki na znakach drogowych są plagą w naszym mieście zwłaszcza w okolicy Zamku,
gdzie wkrótce pojawią się turyści. Według mnie koliduje to z bezpieczeństwem ruchu. Czy
Straż Miejska może namierzyć kto się tam reklamuje? 
Następnie radny zapytał o podstawy prawne pomników posowieckich: na ulicy Sikorskiego
i dzieła samobieżnego na ulicy Grunwaldzkiej. Czy można wypracować kompromis ze stroną
rosyjską?  Mamy  w  Malborku  cmentarz  żołnierzy  armii  radzieckiej   i  można  do  niego
przenieść te pomniki, uzasadniając to tym, że w naszym mieście mieszkają również Niemcy,
którzy doświadczyli bardzo boleśnie gwałtów ze strony Rosjan.
Proszę o zarys stanu zadłużenia miasta Malborka. 
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Burmistrz jeździ do Warszawy głównie wokół sprawy drugiej nitki mostu, która teraz została
oddalona oraz organizuje cykliczne spotkania z mieszkańcami Malborka. W związku z tym
zbierają się w mieście Malborku nastroje, żeby zablokować most. Byłoby to bardzo radykalne
posunięcie ze strony miasta i jego mieszkańców, by nie dopuścić do skutków katastrofalnych.
Czy  pan  burmistrz,  na  jedno  ze  spotkań  z  mieszkańcami,  zaprosiłby  panią  Minister
Infrastruktury i Rozwoju? Frekwencja byłaby gwarantowana.
Radny Jan Wilk - w miesiącu grudniu interpelowałem w sprawie sprzedaży targowiska i nie
uzyskałem odpowiedzi. Po ostatniej sesji uzyskałem informacje od burmistrza, że otrzymam
ją za tydzień. Odpowiedzi nie uzyskałem. 
W sprawie realizacji aquaparku wciąż snuje się wielkie plany a na targowisku są dziury, które
należałoby  naprawić.  Wciąż  mam  interwencje  mieszkańców  w  sprawie  złego  stanu
targowiska. Co odpowiedzieć mam tym ludziom? 
Na rondzie Koła Przewodników Malborskich jest maszt, który uległ zniszczeniu i należałoby
go wymienić. 
W ubiegłym roku podczas głosowania burmistrz przekonywał radnych o przesunięcie terminu
zapłaty przez Gino Inwestment należnych pieniędzy (kar umownych),  i  zapewniał,  że do
końca marca rozpoczną  inwestycję. Pytam więc, kiedy rozpocznie się ta inwestycja? 

Ad pkt 7 
Podjęcie     uchwał:
Ad 7a)     w     sprawie     zmian     budżetu     Miasta     Malborka     na     2014     r.     -     III     zmiana 
Skarbnik  Małgorzata  Pilarska-Downar  -  przedłożony  został  projekt  uchwały  i  zgodnie
z załącznikiem (zał. nr 5)  dokonano  zmiany dochodów, zmiany wydatków, które skutkują
uaktualnieniem załącznika w sprawie udzielanych dotacji  z budżetu miasta.  W związku z
aktualizacją  planu  rachunków  dochodów  własnych  na  wnioski  jednostek  oświatowych
zaktualizowano plany. 
Opinia  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Promocji  Miasta  Przewodniczący  Antoni

Zawadziński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia Komisji Oświaty Kultury i Sportu Wice Przewodniczący Zenon Kowiel oznajmił, że
opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia  Komisji  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkaniowej  i  Komunikacji  Przewodniczący

Stanisław Berliński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia Komisji  do spraw Społecznych  Przewodniczący Leszek Witkiewicz  oznajmił,  że
opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia Komisji Finansowo-Budżetowej  Przewodniczący Józef Barnaś oznajmił, że opinia
Komisji jest pozytywna.  

Uwagi radnych:
Radna Teresa Zdanowicz  w uzasadnieniu do projektu uchwały jest zapis zwiększenia planu
na inwestycje na zatokę autobusową przy ulicy Konopnickiej.  Pytanie: w którym miejscu
powstanie zatoka?
W projekcie  uchwały  zwiększa  się  plan  na  inwestycje  z  przeznaczeniem na  plac  zabaw
i siłownię na wolnym powietrzu przy skrzyżowaniu ulicy Rolniczej i Michałowskiego. Na
posiedzeniu Komisji Oświaty Kultury i Sportu wyjaśniono nam, że w tym miejscu będzie
siłownia a plac zabaw w okolicy placu esperanto. Należałoby zmienić zapis w uchwale.
Na ostatniej sesji została podjęta uchwała w sprawie Partnerstwa Lokalnego a  na wniosek
dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji wygospodarowano fundusze na remont Ośrodka Sportu
i Rekreacji. Pytanie: skąd wygospodarowane są kolejne dodatkowe fundusze? 
Skarbink Małgorzata Pilarska-Downar informuje, że zwiększono wartość dochodów. Główna
kwota zwiększenia dochodów dotyczy dotacji na wychowanie przedszkolne. A w związku

8



z  tym,  że  na  etapie  projektu  budżetu  na  rok  2014  mieliśmy  większość  środków
zabezpieczonych na wychowanie przedszkolne, wobec tego z  dotacji oświatowej pozostała
różnica, która jest do zagospodarowania.
Burmistrz Andrzej Rychłowski -  staramy się środkami, które zostają, gospodarować w taki
sposób, żeby przeznaczyć je na ważne cele miejskie. Mam nadzieję, że w ciągu roku uda nam
się jeszcze kilka dobrych rzeczy wprowadzić. Zadłużenie miasta spada od kilku lat a udaje
nam się wiele zrobić. 
Zatoka autobusowa powstanie tam, gdzie był płot betonowy na ulicy Konopnickiej. Zatoka
powstanie ze względu na bezpieczeństwo i prawidłowe funkcjonowanie  ruchu.
Plac zabaw będzie usytuowany w miejscach podanych to jest siłownia na Osiedlu Południe
a plac zabaw na Placu Esperanto oraz przy lodowisku ale z innych środków. 
Radny Jan Wilk - burmistrz użył sformułowania, że zadłużenie budżetu od kilku lat spada.
Pytanie od ilu lat? 
Burmistrz Andrzej Rychłowski informuje, że od dwóch budżetów.  
Radny Sławomir  Grudziński -  w kontekście zmian budżetowych w sprawie placu zabaw,
gdyby nie spółdzielnie mieszkaniowe w mieście nie byłoby placów zabaw dla najmłodszych.
Dlaczego tak mało jest placów zabaw dla najmłodszych? 
Przewodniczący  Rady Arkadiusz  Mroczkowski pytanie  nie  dotyczy  omawianego  punktu.
Odpowiedz zostanie udzielona w punkcie wolne wnioski. 
Radny Marek Charzewski - przy omawianiu budżetu na rok 2014 zwracałem się z prośbą
o wyliczenie dotacji dla przedszkoli i umieszczenie w projekcie budżetu. 
Proszę o interpretację panią Skarbnik fragmentu pisma z Ministerstwa, a mianowicie: „ w
związku z powyższym gmina dysponuje niezbędnymi do wyliczenia kwoty dotacji celowej
jaką mogą otrzymać z budżetu państwa na realizację zadań własnych w zakresie wychowania
przedszkolnego i powinny ujmować je w budżecie na rok budżetowy, jak również na kolejne
lata w wieloletniej prognozie finansowej”.  Pytanie: czy ma to być ujęte w budżecie i  nie
wymaga zmian w wieloletniej prognozie finansowej?  
Skarbik  Małgorzata  Pilarska-Downar -  na  etapie  tworzenie  projektu  budżetu  nie  ma
interpretacji  z Ministerstwa Finansów, interpretacje pojawiły się dopiero po zatwierdzeniu
budżetu.   Stanowisko Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Gdańsku w spr.  wprowadzenia
dotacji zezwala na dowolność w podejmowaniu decyzji. Wysokość dotacji w międzyczasie
została zmniejszona. 
W  wieloletniej  prognozie  finansowej  w  wielkościach  szacunkowych  na  lata  przyszłe
podawane są dotacje na zadania bieżące oraz zadania majątkowe. 
Więcej uwag radni nie mieli.

Rada Miasta  w wyniku głosowania 14 głosami za,  przeciwnych nie było,  przy 4 głosach
wstrzymujących się podjęła Uchwałę nr XLII/388/2014 w sprawie zmian budżetu Miasta

Malborka na 2014 r. - III zmiana (zał. nr 5). 

Ad  7b)  Projekt  uchwały  w     sprawie     przystąpienia     do     zmiany     części     miejscowego     planu
zagospodarowania     przestrzennego     osiedla     Słupecka     II     w     Malborku     uchwalonego     Uchwałą     Nr
193/XXXIII/97     Rady     Miasta     Malborka     z     dnia     29     kwietnia     1997     r.   
Naczelnik Katarzyna Kostrzewa - Rzoska - plan został ustalony w roku 1997 i nie pozwala na
realizację inwestycji w obecnym czasie.  Zostanie usankcjonowany stan istniejący  związany
z funkcją ulicy Zakopiańskiej, która w planie jest ciągiem pieszym.  Uregulowana zostanie
droga  dojazdowa  w  ciągu  ulicy  Kochanowskiego  według  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego.  

Opinia  Komisji  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkaniowej  i  Komunikacji  Przewodniczący
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Stanisław Berliński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Promocji  Miasta  Przewodniczący  Antoni

Zawadziński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Uwag radni nie mieli.

Rada Miasta jednogłośnie (18 głosów za) podjęła Uchwałę nr XLII/389/2014 w sprawie

przystąpienia do zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

osiedla Słupecka II w Malborku uchwalonego Uchwałą Nr 193/XXXIII/97 Rady Miasta

Malborka z dnia 29 kwietnia 1997 r. (zał. nr 6). 

Ad  7c)  Projekt  uchwały    w     sprawie     przystąpienia     do     zmiany     miejscowego     planu
zagospodarowania     przestrzennego     dzielnicy     przemysłowej   „  PIASKI     II  ”    w     Malborku
uchwalonego     Uchwałą     Nr     287/XXXIV/2001     Rady     Miasta     Malborka     z     dnia     5     lipca     2001     r.

Naczelnik  Katarzyna  Kostrzewa-Rzoska -  jest  to  zmiana  obejmująca  obszar  wielkości  2
hektarów.  Z  wnioskiem  wystąpili  właściciele  nieruchomość  o  przekształcenie  funkcji
nieruchomość parkingowej na usługowo-mieszkaniową. Wspólnoty mieszkaniowe chciałyby
zapewnić sobie bezkolizyjny dojazd do swoich nieruchomości od zaplecza budynku. 

Opinia  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Promocji  Miasta  -  Przewodniczący  Antoni

Zawadziński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Komunikacji -  Przewodniczący

Stanisław Berliński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna. 

Radny Marek Charzewski - czy w obecnym planie jest określona ilość miejsc parkingowych? 
Naczelnik  Katarzyna  Kostrzewa-Rzoska -  miejsca  parkingowe  miały  służyć  dla  zaplecza
szkoły, a na chwilę obecną Zespół Szkolny posiada własne miejsca parkingowe.
Więcej uwag radni nie mieli. 

Rada Miasta 18 głosami za (jednomyślnie) podjęła Uchwałę nr XLII/390/2014 w sprawie

przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

dzielnicy  przemysłowej  „PIASKI  II”  w  Malborku  uchwalonego  Uchwałą  Nr

287/XXXIV/2001 Rady Miasta Malborka z dnia 5 lipca 2001 r. (zał. nr 7). 

Ad 7d)   Projekt uchwały    w     sprawie      podwyższenia     kapitału     w     spółce     Centrum     Aktywnego
Wypoczynku        w     Malborku     sp.     z     o.o.   
Naczelnik  Katarzyna  Kostrzewa-Rzoska -  hotel  przeszedł  na  własność  spółki  Centrum
Aktywnego Wypoczynku, w związku z tym środki przeznaczone zostaną na modernizację
hotelu.  Hotel  w chwili  obecnej  posiada jedną gwiazdkę,  jeśli  nie  spełni  wymogów straci
kategoryzację  i  wskutek  tego  stanie  się  zwykłą  noclegownią.  Inwestycja  może  być
realizowana w oparciu o środki przeznaczone na podwyższenie kapitału a Gmina zyskuje
udziały.

Opinia Komisji Finansowo-Budżetowej - Przewodniczący Józef Barnaś oznajmił, że opinia
Komisji jest pozytywna.  
Opinia  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Promocji  Miasta  -  Przewodniczący  Antoni

Zawadziński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna.

Radny Jan Wilk ma wątpliwości w stosunku do planowanej inwestycji oraz jej zgodności z
prawem. 
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Przewodniczący Józef  Barnaś -  kapitał  zakładowy został  przeznaczony na  rozwój  spółki.
Decyzję na jaki cel  przeznaczone zostaną fundusze podejmuje zgromadzenie wspólników
spółki. Po podjęciu uchwały, środki zostaną przeznaczone na ten cel. 
Radny Krzysztof  Grylak stwierdza,  że odpowiednim byłoby wrócenie do Ośrodka Sportu
i Rekreacji jako jednego kompleksu. Radny pyta o przyczynę celową podmiotu?
Więcej uwag radni nie mieli. 

 W wyniku głosowania, 12 głosami za, 2 głosami przeciw i 4 głosami wstrzymującymi się,
Rada  Miasta  podjęła Uchwałę  nr XLII/391/2014  w sprawie  podwyższenia  kapitału  w

spółce Centrum Aktywnego Wypoczynku  w Malborku sp.z.o.o. (zał. nr 8). 

Ad  7e)   Projekt  uchwały    w     sprawie     udzielenia     Zgromadzeniu     Zakonnemu     Małe     Dzieło
Boskiej     Opatrzności   –    Orioniści     Dom     Zakonny     w     Malborku     bonifikaty     od     ceny     sprzedaży
nieruchomości     gruntowej     niezabudowanej     przy     ul.     Nogatowej.    

Projekt uzasadniła Naczelnik Katarzyna Kostrzewa Rzoska, która powiedziała: zgromadzenie
zakonne zwróciło się z wnioskiem do burmistrza miasta o wyrażenie zgody na wykup terenu
przyległego  z  przeznaczeniem  na  poprawę  warunków  prowadzonej  działalności.  Jest  to
usankcjonowanie stanu istniejącego.

Opinia  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Promocji  Miasta  -  Przewodniczący  Antoni

Zawadziński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna.
Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Komunikacji -  Przewodniczący

Stanisław Berliński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia Komisji Finansowo-Budżetowej - Przewodniczący Józef Barnaś oznajmił, że opinia
Komisji jest pozytywna.  
Uwag radni nie mieli. 
(Chwilowo sesję Rady Miasta opuściła Radna Bożena Piątkowska).
Rada Miasta, w wyniku głosowania -17 głosami za podjęła Uchwałę nr XLII/392/2014 w

sprawie  udzielenia  Zgromadzeniu  Zakonnemu  Małe  Dzieło  Boskiej  Opatrzności  –

Orioniści  Dom  Zakonny  w  Malborku  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  nieruchomości

gruntowej niezabudowanej przy ul. Nogatowej  (zał. nr 9).

Ad  pkt 7f)   Projekt uchwały   w     sprawie     nadania     nazwy     mostowi     na     Kanale     Juranda   
Przewodniczący Rady Arkadiusz Mroczkowski poinformował, że projekt uchwały zgłoszony
został  przez  grupę  radnych  radnych:  K.Grylaka,  J.Wilka,  S.Grudzińskiego,
M.Charzewskiego,  W. Klepacką.  Zaproponował wprowadzenie poprawki do tego projektu
uchwały  a  mianowicie:  w  § 4  dotyczącym wejścia  uchwały  w życie  po  upływie  14  dni
zmienić  na „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. 
Radny Krzysztof Grylak   wyraził zadowolenie z podejmowanej uchwały i nakreślił postać
Pawła Włodkowca, którego imię ma otrzymać most na Kanale Juranda. 

Głosowanie autopoprawki dotyczącej  § 4 wejścia uchwały w życie z dniem podjęcia -18
głosów za, a zatem Rada Miasta jednogłośnie poprawkę zaakceptowała.

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Komunikacji -  Przewodniczący

Stanisław Berliński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Promocji  Miasta  -  Przewodniczący  Antoni

Zawadziński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna.
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Uwag radni nie mieli.

Rada  Miasta  -17  głosami  za,  1  głosem  przeciw,  wstrzymujących  się  nie  było,  podjęła
Uchwałę nr XLII/393/2014 w sprawie nadania nazwy mostowi na Kanale Juranda (zał.

nr 10). 

Ad  7g)    Projekt  uchwały    w     sprawie     zasad     zwrotu     wydatków     za     świadczenia     z     pomocy
społecznej     w     formie     schronienia     i     posiłku,     udzielanych     w     noclegowniach,     schroniskach,
domach     dla     bezdomnych      i     innych     miejscach     do     tego     przeznaczonych   
Projekt uzasadnił dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Jacek Wojtuszkiewicz -
przesłaniem  uchwały  jest  zróżnicować  odpłatność  za  pobyt  w  noclegowniach  dla  osób
bezdomnych w stosunku do dochodu jakim dysponują oraz niedopuszczenie do sytuacji, aby
po  uiszczeniu  opłaty  osobie  bezdomnej  nie  zostawały  żadne  środki.  Noclegownie  nie
dysponują  środkami  finansowymi  dla  bezdomnych,  na  przykład  na  zakup  leków.  W ten
sposób chcemy uniknąć sytuacji,  by osoby bezdomne zwracały się  o  pomoc do Ośrodka
Pomocy Społecznej. 

Opinia Komisji do spraw Społecznych -  Przewodniczący Leszek Witkiewicz  oznajmił, że
opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia Komisji Finansowo-Budżetowej - Przewodniczący Józef Barnaś oznajmił, że opinia
Komisji jest pozytywna.  

W wyniku  głosowania  Rada  Miasta  18  głosami  za  (jednomyślnie)  podjęła Uchwałę  nr

XLII/394/2014 w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej

w formie schronienia i posiłku, udzielanych w noclegowniach, schroniskach, domach dla

bezdomnych i innych miejscach do tego przeznaczonych (zał. nr 11). 

Ad 7h)   Projekt uchwały   w     sprawie     przyjęcia     programu     opieki     nad     zwierzętami     bezdomnymi
oraz     zapobiegania     bezdomności     zwierząt      na     terenie     miasta     Malborka     na     rok     2014   

Inspektor  w  wydziale  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Adam  Matyjak
uzasadnił  projekt  następująco:  zgodnie  z  przepisami  o ochronie  zwierząt,  co  roku należy
przedstawiać  program dotyczący opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganiu
bezdomności. Przeprowadzone zostały konsultacje z Powiatowym Inspektorem Sanitarnym,
Kołem Łowieckim oraz Stowarzyszeniem Reks. Nie wniesiono zastrzeżeń. 
Przedstawiciel  Stowarzyszenia  „Reks”  pani  Krystyna  Pańko podziękowała  za  podjęcie
uchwał w latach ubiegłych dotyczących zwierząt. Każdy pies, który nie trafił do schroniska a
znalazł  dom  to  pieniądze,  które  należałoby  przeznaczyć  na  schronisko  a  teraz  można
przeznaczyć na jedzenie dla innych zwierząt. Przez ostatnie lata wysterylizowano ponad 800
kotów,  co  w  przyszłości  przyniosłoby  nam  tysiące  kotów.  Utrzymujemy  kontakt  ze
stowarzyszeniami  z  innych  miast,  które  mimo  większego  budżetu  nie  potrafią  z  takim
zrozumieniem podejść do sprawy jak w naszym mieście. Składam podziękowania Naczelnik
Barbarze Kozickiej oraz panu Komendantowi Tomaszowi Farysejowi za dobrą współpracę
ze Stowarzyszeniem „Reks”. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Komunikacji -  Przewodniczący

Stanisław Berliński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia Komisji Finansowo-Budżetowej - Przewodniczący Józef Barnaś oznajmił, że opinia
Komisji jest pozytywna.  
Uwag radni nie mieli. 
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Rada Miasta, 17 głosami za (jednogłośnie) podjęła  Uchwałę nr XLII/395/2014 w sprawie

przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie miasta Malborka na rok 2014 (zał. nr 12). 

Sesję Rady Miasta opuścił Leszek Witkiewicz.

Ad  7i)   Projekt  uchwały    w     sprawie     utworzenia     na     obszarze     miasta     Malborka     odrębnych
obwodów     głosowania     dla     przeprowadzenia     wyborów     do     Parlamentu     Europejskiego
zarządzonych     na     dzień     25     maja   2  014     roku   
Sekretarz  Miasta  Piotr  Szwedowski  oznajmił,  że  przed  każdymi wyborami  Rada Miasta
tworzy  zamknięte  obwody  wyborcze  umożliwiające  udział  w  głosowaniu  osobom
przebywającym w Szpitalu, Areszcie Śledczym i Domu Opieki Społecznej.   

Opinia Komisji do Spraw Społecznych -  Zastępca Przewodniczącego Wioletta Klepacka

oznajmiła, że opinia Komisji jest pozytywna.
Uwag radni nie mieli. 

W wyniku  głosowania  -16  głosami  za  (jednogłośnie)  Rada  Miasta  podjęła Uchwałę  nr

XLII/396/2014  w  sprawie  utworzenia  na  obszarze  miasta  Malborka  odrębnych

obwodów  głosowania  dla  przeprowadzenia  wyborów  do  Parlamentu  Europejskiego

zarządzonych na dzień 25 maja 2014 roku  (zał. nr 13). 
Sesję Rady Miasta  opuściła radna Joanna Iglińska. 

Ad  7j)     Projekt  uchwały     w     sprawie     zmiany     opisu     granic     stałych     obwodów     głosowania
utworzonych     na     obszarze     miasta     Malbork.
Sekretarz Miasta Piotr Szwedowski stwierdził, że podjęcia uchwały ma na celu uaktualnienie
granic obwodów glosowania a  wynika z faktu, iż powstała nowa ulica w dzielnicy Wielbark.
Projekt  uchwały  został  skonsultowany  z  Delegaturą  Krajowego  Biura  Wyborczego  w
Gdańsku.
Opinia Komisji do Spraw Społecznych -  Zastępca Przewodniczącego Wioletta Klepacka

oznajmiła, że opinia Komisji jest pozytywna.
Uwag radni nie mieli. 

Rada  Miasta  16  głosami  za  (jednomyślnie)  w  wyniku  głosowania  podjęła Uchwałę  nr

XLII/397/2014  w  sprawie  zmiany  opisu  granic  stałych  obwodów  głosowania

utworzonych na obszarze miasta Malbork (zał. nr 14). 

Sesję Rady Miasta opuścili radni: Leszek Witkiewicz i  Joanna Iglińska. 

Ad 7k)   Projekt  uchwały    w     sprawie     zmiany     siedzib     obwodowych     komisji     wyborczych     na
obszarze     miasta     Malborka   
Projekt uzasadnił Sekretarz Miasta Piotr Szwedowski - uchwała powstała w celu poprawienia
warunków głosowania. Zmianie uległy niektóre siedziby obwodowych komisji wyborczych
np. siedziba  komisji obwodowej nr 11 dotychczas mieściła się w spółce Przedsiębiorstwo
Wodociągów i Kanalizacji jednak ze względu na warunki lokalowe przeniesiona została do
Centrum  Profilaktyki  i  Terapii  Uzależnień.  Natomiast  komisja  obwodowa  nr  1  mająca
dotychczas siedzibę w Szkole Podstaw. Nr 3 przy ul. Głowackiego została przeniesiona do
nowego budynku SP Nr 3 , ponieważ  budynek przy ulicy Głowackiego został sprzedany.

Opinia Komisji do Spraw Społecznych -  Zastępca Przewodniczącego Wioletta Klepacka
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oznajmiła, że opinia Komisji jest pozytywna.
Radny Jan Wilk pyta o siedzibę Szkoły Nr 3. Czy nie ma możliwości zlokalizowania siedziby
bliżsej dzielnicy Wielbark ?
Sekretarz  Miasta  Piotr  Szwedowski -  nie  jest  to  odległość,  która  wpłynie  na  frekwencję
wyborów. Rozważano salę parafialną,  ale dla zachowania neutralnego charakteru siedziby
komisji wyborczej, lepszym wyborem będzie szkoła Nr 3. 
Więcej uwag nie było.

Rada Miasta 17 głosami  za, przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się, podjęła
Uchwałę nr XLII/398/2014 w sprawie zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych

na obszarze miasta Malborka (zał. nr 15).

Ad 7l)  Projekt uchwały    w     sprawie     ustalenia     opłat     za     usługi     świadczone     przez     przedszkola
prowadzone     przez     Gminę     Miasta     Malbork

Naczelnik Oświaty Kultury i Sportu Jolanta Leszczyńska powiedziała: w roku ubiegłym 13
czerwca  wprowadzona  została  ustawa  przedszkola  za  1  zł,  która  stosowana  jest  od  1
września.  Samorządy zobligowane są do sporządzenia uchwały do 1 września 2014 roku.
Właśnie  odbywają  się  nabory  do  przedszkoli.  Obowiązkowa  podstawa  wynosi  5  godzin
dziennie, a każda kolejna godzina to1 zł. Zwolnione z płatności 1 zł za każdą kolejną godzinę
będą dzieci  potrzebujące  kształcenia  specjalnego  lub  we wczesnym wspomaganiu  z  racji
dodatkowych kosztów na dzieci. Dodatkowym zwolnieniem z płatności w 50% będą dzieci
z rodzin wielodzietnych, to jest od 3 dziecka i kolejne. Uchwała zostanie zastosowana od
1 września 2014 roku. 

Opinia Komisji Oświaty Kultury i Sportu -  Wiceprzewodniczący Zenon Kowiel  oznajmił,
że opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia Komisji Finansowo-Budżetowej  Przewodniczący Józef Barnaś oznajmił, że opinia
Komisji jest pozytywna.  

Radny Marek Charzewski zapytał dlaczego jest zmiana ulg, od trzeciego dziecka a nie od
drugiego? Czy niezależnie do jakiego przedszkola dzieci uczęszczały wcześniej, to trzeciemu
dziecku przysługuje ulga?  
Naczelnik  Oświaty  Kultury  i  Sportu  Jolanta  Leszczyńska -  ustawa  przedszkolna  mówi
o wielodzietności  a  to  jest  od  trzeciego i  kolejnego dziecka.  Kryteria  są stosowane przy
naborze do przedszkoli. Nowością jest zwolnienie z płatności 1 zł za każdą kolejną godzinę
dzieci potrzebujących kształcenia specjalnego lub we wczesnym wspomaganiu.
Dzieci z rodzin wielodzietnych zazwyczaj korzystają z jednych przedszkoli. W pojedynczych
przypadkach  zdarza  się  uczęszczanie   dzieci  z  jednej  rodziny  do  różnych  przedszkoli.
Punktacja opracowana przez dyrektorów przedszkoli w konsultacji z burmistrzem mówi o
tym, że punkty dodatkowe otrzymuje się, gdy dziecko jest w tym samym przedszkolu. 
Radny Marek Charzewski -  składam wniosek,  żeby wprowadzić  zapis  jak w poprzedniej
uchwale, przyznania zniżki od drugiego dziecka. 
Radna Bożena Piątkowska – wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad omawianego projektu
uchwały.. 
Przewodniczący Arkadiusz  Mroczkowski poddał  pod  głosowanie  wniosek  radnej  Bożeny
Piątkowskiej za głosowało 17 radnych.
Jednomyślnie  projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat  za usługi  świadczone przez

przedszkola prowadzone przez Gminę Miasta     Malbork został wycofany z porządku sesji

(zał. nr 16).
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Ad 7m)     Projekt uchwały   w     sprawie     zmiany     uchwały     nr     XL/383/2014     rady     Miasta     Malborka     z
dnia     27     lutego     2014     r.     w     sprawie     trybu     udzielania     i     rozliczania     dotacji     dla     niepublicznych
przedszkoli,     punktów     przedszkolnych,     szkół     podstawowych     i     gimnazjów     publicznych     lub     o
uprawnieniach     szkół  publicznych     prowadzonych     na     terenie     Gminy     Miasto     Malbork     przez
osoby     fizyczne     lub     prawne     inne     niż     jednostka     samorządu     terytorialnego     oraz     trybu     i     zakresu
kontroli     prawidłowości     ich     wykorzystania   
Naczelnik Oświaty Kultury i Sportu Jolanta Leszczyńska - zmiana uchwały z dnia 27 lutego
podyktowana jest zmianą: 

• zapisu  zwiększenia  dotacji  poprzez  wystąpienia  przedszkola  po  porozumieniu
z  Gminą  „zmiana  nastąpi  w następnym miesiącu  po złożeniu  informacji”  według
kolegianta jest to zapis niekonstytucyjny, 

• zapisu danych osobowych, podstawą do rozliczania miała być informacja z danymi
osobowymi  dziecka,  która  daje  możliwość  rozliczenia  się  z  Gminą.  Według
Regionalnej Izby Obrachunkowej jest ochrona danych osobowych.

• Naliczeń dla przedszkoli za miesiąc lipiec-sierpień jako średnia z miesiąca czerwca.
Zasada ta stosowana była od lat i nie budziła wątpliwości podczas kontroli. Na  dzień
dzisiejszy każdy miesiąc w okresie wakacyjnym rozliczany ma być osobno, według
dzieci które chodzą do przedszkola w okresie wakacji.

Na prośbę kolegianta  uzasadniamy, że uchwała wchodzi w życie od 1 stycznia 2014 roku.
Uwagi do uchwały otrzymaliśmy w grudniu,  odwoływaliśmy się się do Regionalnej  Izby
Obrachunkowej,  że  w  naszej  ocenie  interpretacja  nie  jest  właściwa.  Regionalna  Izba
Obrachunkowa podtrzymała  decyzję.  Na pierwszej  sesji  w nowym roku wprowadziliśmy
uchwałę. Uchwała ta nie nadaje obowiązków, tylko przywileje. 

Opinia Komisji Oświaty Kultury i Sportu Wice Przewodniczący Zenon Kowiel oznajmił, że
opinia Komisji jest pozytywna. 
Opinia Komisji Finansowo-Budżetowej  Przewodniczący Józef Barnaś oznajmił, że opinia
Komisji jest pozytywna.  
Uwag radni nie mieli.

 W wyniku głosowania,  17  głosami  za  (jednomyślnie)  Rada Miasta  podjęła Uchwałę  nr

XLII/399/2014 w sprawie zmiany uchwały nr XL/383/2014 rady Miasta Malborka z dnia

27 lutego 2014 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych

przedszkoli,  punktów przedszkolnych,  szkół  podstawowych i  gimnazjów publicznych

lub  o  uprawnieniach  szkół  publicznych  prowadzonych  na  terenie  Gminy  Miasto

Malbork przez osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania (zał. nr 17). 

Ad 7n)   Projekt uchwały   w     sprawie     nadania     nazwy     skwerowi     znajdującemu     się     naprzeciwko
kościoła     parafialnego     p.w.     Matki   Bożej   Nieostającej     Pomocy     w     Malborku  .

Opinia  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Promocji  Miasta  -  Przewodniczący  Antoni

Zawadziński oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna.
Uwag do projektu uchwały nie było.

Rada Miasta,  w wyniku głosowania -  17 głosami za (jednomyślnie)  podjęła Uchwałę nr

XLII/400/2014  w  sprawie  nadania  nazwy  skwerowi  znajdującemu  się  naprzeciwko

kościoła parafialnego p.w. Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Malborku (zał. nr 18).
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Ad 8) Odpowiedzi     na     zapytania     i     interpelacje     radnych.

Burmistrz Andrzej Rychłowski na pytanie radnego Marka Charzewskiego w sprawie progów
zwalniających wyjaśnił,  że  w tej  sprawie  są różne zdania  mieszkańców.  Do gospodarza
miasta zwracali się mieszkańcy interweniujący o zlikwidowanie progów.  Zwrócimy się do
komisji organizacji ruchu w sprawie ewentualnego zastosowania progu.

W  odpowiedzi  na  zapytanie  dotyczące  prac  nad  Nogatem  wyjaśniam,  że  są  prace
wykonywane na zlecenie miasta, jak: przystań pasażerska, plaża nad Nogatem. Cześć prac
wykonywanych jest  przez inwestorów wykonujących prace związane z modernizacją linii
kolejowej. W tej sytuacji powstają zniszczenia ze względu, że jest to jedyny dojazd w obrębie
tej inwestycji. Jesteśmy na etapie przygotowywania projektu przebudowy bulwaru, który jest
bardzo  duży,  więc  planujemy  aplikować  o  środki  finansowe  w  Miejskim  Obszarze
Funkcjonalnym lub innych programach. Są to prace porządkujące ciąg turystyczny: dworzec
PKP aż do bulwaru. Po wykonaniu modernizacji ta trasa będzie na poziomie europejskim. Po
zakończeniu wszystkich prac jakie ą w mieście realizowane, dokonamy stosownych napraw.

W sprawie przystanków nie zgadzam się ze stwierdzeniem, że jeśli nie ma na wiaty, to
należy postawić ławki.  W Malborku powstało wiele nowych wiat oraz wiele wiat zostało
naprawionych.  Niestety  przystanki  są  dewastowane  wraz  z  wiosną  zaczną  się  prace
naprawcze. Zgodnie z realizowanym programem w latach ubiegłych, od wiosny prowadzone
będą prace stawiania nowych wiat, ławek oraz napraw.

Na  zapytanie  radnego  Krzysztofa  Grylaka  informuję,  że  zwróciliśmy  się  w  sprawie
budynków do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Obecnej trwa postępowanie.
Po rozstrzygnięciu kwestii formalnych przez nadzór, zobaczymy jakie instrumenty ze strony
nadzoru budowlanego oraz naszego będą możliwe do zastosowania. Działania zostały podjęte
w roku ubiegłym. 

W  sprawie  kanalizacji  na  Nowej  Wsi,  duże  działania  prowadziła  pani  prezes
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w formie  rozmów i deklaracji na spotkaniach
organizowanych  w  Urzędzie.  Zebraliśmy  około  80%  deklaracji  w  sprawie  podłączenia
kanalizacji. Inwestycja nie jest w 100% sfinansowana, ale wspierana jest ze środków miasta.
Odpowiadając na pytanie: czy nas stać jeszcze na sfinansowanie podłączeń to odpowiadam,
że nie stać. W takiej sytuacji  pod znakiem zapytania byłaby wykonalność całej inwestycji.
Mówienie  o  dodatkowych  środkach  jest  nieodpowiedzialne.  Gwarancją  na  wykonanie
inwestycji jest rozsądne podejście do sytuacji, w innym przypadku mogłaby się nie udać. 

Jesienią w roku ubiegłym Miasto podjęło działania w formie zapytań do Polskiej Kolei
Państwowej  i  Intercity,  która  będzie  operatorem  składów  Pendolino.  W  odpowiedzi
deklaratywnej  uzyskaliśmy  informację  o  6  składach  Pendolino  zatrzymujących  się
w Malborku na trasie Warszawa-Gdańsk.

W sprawie  ulotek  naklejanych  na  znakach  trwają  stałe  kontrole.  Niestety  trudne  jest
wyegzekwowania kary od sprawców, mimo adresów na ulotkach.  Właściciel  naklejonych
ulotek tłumaczy się, że są ogólnie dostępne, prawnie nie może ponieść odpowiedzialności.
Karę może ponieść jedynie osoba złapana na uczynku. W mieście prowadzone są przez Straż
Miejską akcje łapania takich osób.  

Minister  Pieńkowska  została  zaproszona  w  moim  imieniu  kilka  miesięcy  temu  oraz
dobrze orientuje się w sprawie drugiej nitki mostu. Myślę, że w niedługim czasie będziemy
mieli  decyzję  w sprawie  drugiej  nitki  mostu.  W chwili  obecnej  jest  realizacja  inwestycji
technicznej, budowa na dzień dzisiejszy jest zawieszona dlatego, że w Ministerstwie trwają
prace  związane  z  montażem  harmonogramu  i  środków  na  realizację  inwestycji.  Mam
nadzieję, że inwestycja ruszy w tym roku. 

W sprawie pomników przydałyby się działania porządkujące. Kilka lat temu Sekretarz
podjął rozmowy z konsulem radzieckim. Z rozmów ze stroną radziecką wynika, że strona
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radziecka nie jest zainteresowana. Umowy międzynarodowe, czy nam się podobają, czy nie,
należy sankcjonować. 

Stan zadłużenia miasta, odnosząc się do funkcjonowania  zadłużenia od wielu lat, to jest
dochodów do wydatków, to w roku 2012 wynosiło 45,9 mln zł, a w roku 2013 35,3 mln zł,
natomiast w roku 2014 33,9 mln zł. Spadek jest widoczny. Wskaźnik zadłużenia w naszym
mieście  wynosi  5,9 %, a  możliwy dopuszczalny jest  9,57.  Współczynniki  są  bezpieczne.
Mimo wielu inwestycji chcemy zostawić miasto na koniec 2014 roku w stanie, aby miasto
mogło  prowadzić  absorpcje  środków unijnych i  pozyskiwać  środki  w ramach  MOF oraz
innych programach możliwych dla pozyskania przez samorządy. 

Informując radnego Jana Wilka w sprawie targowiska. Kurs miasta na uporządkowanie
targowiska znany jest od 2007 roku, kiedy przeniesiono targowisko z ulicy Solnej ponosząc
duże nakłady.  Pomysłem od roku 2007 była  sprzedaż  targowiska.  Przy pytaniu  dlaczego
miasto nie inwestuje w targowisko to informuję, że przy realizacji wielu innych inwestycji
nie  byliśmy  w  stanie  pozyskać  dodatkowych  środków  z  budżetu.  Targowisko  zostało
sprzedane i ma prywatnego właściciela. W ostatnim czasie gazety pisały o obecnych planach
inwestora.  W wymiarze  miasta  jest  wspieranie  inwestycji  mieszkańców  naszego  miasta.
Zapewniony zostaje dostęp komunikacyjny z wjazdem od strony ulicy Mickiewicza, parkingu
i możliwości robienia zakupów.

W sprawie aquaparku to łączenie dwóch inwestycji realizowanych przez różne spółki jest
to mieszanie dwóch różnych rzeczy. Miasto turystyczne Malbork powinno stać na inwestycje
z udziałem osób prywatnych, czy środków pomocowych przy wsparciu miasta. Miasto na
projekt musi wydać środki i w porównaniu z całą inwestycją, są to małe pieniądze.  

W sprawie  ronda  przy  postoju  taksówek  informuję,  że  po  sezonie  zimowym zostały
zakupione nowe flagi oraz wyprane brudne i w najbliższym czasie zostaną wymienione. 

Radny Marek Charzewski -  w sprawie ulicy Akacjowej wie,  że interweniują dwie grupy.
Jedna  grupa,  która  ma  dzieci  i  chce,  by  był  próg  zwalniający  a  druga  grupa,  to  osoby
bezdzietne, które nie chcą progu.  

W sprawie przystanków ludzie nie interweniują w momencie, gdy nie ma zmian, tylko w
momencie, gdy zmiana jest na gorsze. W tym przypadku przystanek był w innym miejscu z
ławką. 
Przewodniczący  Arkadiusz  Mroczkowski -  w  dzielnicy  Kałdowo  droga  jest  wąska,
co powodowało odrywanie się progów. 
Radny Jan Wilk prosi o pisemną odpowiedz według wcześniejszych ustaleń. 
Radny Krzysztof Grylak po raz kolejny prosi o zaproszenie pani Minister Bieńkowskiej. 
Burmistrz  Andrzej  Rychłowski -  zapraszałem  panią  Minister  i  uzyskałem odpowiedź  że
rozważy propozycję.
Nie zgadzam się ze stwierdzeniem większych oczekiwań społeczności w momencie, gdy jest
gorzej.  Z dużych zaległości,  które  udało  nam się  zrobić  w mieście,  widzę jak wiele jest
jeszcze do zrobienia. 
Informacja  udzielona  ustnie  podczas  sesji  zostanie  udzielona  pisemnie  panu  radnemu
J. Wilkowi. 

Ad 9) Informacja     na     temat     protokołów     z     XXXIX     (39)     nadzwyczajnej,     XL     (40)     i     XLI     (41)
nadzwyczajnej     sesji.
Protokóły z  XXXIX (39) nadzwyczajnej, XL (40) i XLI  (42) nadzwyczajnej sesji wyłożone
były w Biurze Rady i na sali posiedzeń w dniu sesji. Radni nie wnieśli uwag do ich treści,
więc zostaną niezwłocznie przeze mnie podpisane.
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Ad 10) Komunikaty i wolne wnioski.

Przewodniczący Rady Arkadiusz Mroczkowski przypomina radnym o terminowym złożeniu
oświadczeń majątkowych oraz informuje,  że odbyła się I sesja VI kadencji Młodzieżowej
Rady Miasta. Przewodniczącą Rady została Martyna Dębicka. 

Radny Krzysztof Grylak  komunikuje, że w dniu 11 kwietnia o godz. 18:00 w Parafii Jana
Chrzciciela  odbędzie  się  msza  święta  w  związku  z  rocznicą  katastrofy  Smoleńskiej  oraz
rocznicą mordu Katyńskiego.  

Radny  Marek  Charzewski -  na  początku  kadencji  ustalono,  że  sesje  będą  się  odbywały
w czwartki  w celu zorganizowania sobie czasu pracy,  by nie kolidował z  sesją.  Proszę o
powrót sesji na dzień czwartkowy. 

Ad 11) Zakończenie sesji.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Mroczkowski zamknął XLII
sesję Rady Miasta Malborka. 

Protokółowała Agnieszka Kwapisz

                                                                            Przewodniczący Rady Miasta Malborka

                                                 Arkadiusz Mroczkowski
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